

## 申請受洗者須知

這份須知是為了幫助慕道友聽到福音，決志信主並受洗歸入主的名下，以及初信者在主裏健康成長，我們要積極向申請受洗者傳福音。但是，**教會不為試圖利用受洗尋求改變個人移民身份或持有其它用意者提供洗禮和受洗證書**。所以，凡申請受洗者，必須被明確告知需附合以下要求。

- a. 申請受洗者必須首先進入福音班學習全部或部分關鍵課程，決志信主，並得到福音班老師推薦後進入受洗班。
- b. 申請受洗者必須接受三福探訪，明確承認自己是一個罪人，並願意接受耶穌基督為生命救主，只有決志信主的弟兄姐妹才能進入受洗班學習。
- c. 在受洗班課程中，學員需要學習並認識受洗是新生命的開始而非結束，學員需在受洗後參加最近一期的基督徒生活班學習。
- d. 申請受洗者需接受安排，參加小組，並按常規參加主日崇拜。正常的教會生活是反映對基督信仰追求的關鍵。

**《福音-受洗-基督徒生活》是新信主的弟兄姐妹必需連續上的課程，以確保信仰的真實與扎實。新信徒必須在完成福音班、三福探訪、受洗班、接受洗禮、基督徒生活班的課程後才被授予受洗證書。**

此須知應用于：印城華人教會教育事工部 - 中文堂成人主日學

2025年12月

## Guideline for Baptism Candidates

This guideline is intended to help seekers hear the Gospel, make a decision to believe in the Lord Christ and be baptized in His name, and to help new believers grow healthily in Christ. We should seize the opportunity to share the Gospel with those who request baptism. However, **the church does not provide baptism or baptism certificates to those who attempt to use baptism seeking for change of their immigration status or other ulterior motives.** Therefore, all those who request baptism must be clearly informed of the following requirements.

- a. Those seeking baptism must first attend and complete all or part of the key courses in the evangelism class, make a commitment to Christ, and receive a recommendation from their evangelism class teacher before entering the baptism class.
- b. Those seeking baptism must participate in EE visits, clearly confess themselves as sinners, and be willing to accept Jesus Christ as their personal Savior. Only brothers and sisters who have made a commitment to Christ can enroll in the baptism class.
- c. In the baptism class, participants will learn and understand that baptism is the beginning, not the end, of a new life. Participants are required to attend the next available Christian Life class after their baptism.
- d. Those seeking baptism are required to accept the arrangements to participate in small groups, and regularly attend Sunday worship services. A normal church life is crucial in reflecting one's pursuit of the Christian faith.

"The Gospel – Baptism – Christian Life" are mandatory courses for new believers to ensure the authenticity and solidity of their faith. **The new believers must complete the Gospel class, EE visits, Baptism class, be baptized, and complete Christian Life class before being granted a baptism certificate.**

This Guideline applies to: CCCI Education Ministry – CM Adult Sunday School